
 

 
 
 

  

 
 

 

 

2023-04-20. 

 

 

Frågor från Samrådsmöte PRO- Sotenäs & SPF-Sotenäs. 

 
Närvarande:  Jan Ulvemark  PRO-Smögen 

  Maj-Lis Jurcic PRO-Smögen 

  Gunnar Lundqvist PRO-Kungshamn 

  Vivianne Gustafsson PRO-Kungshamn 

  Kerstin Nilsson PRO-Malmön 

  Annbritt Wahlström PRO-Malmön 

  Jan Åsberg  PRO-Kungshamn 

 

Delges även:  Anette Thärnström SPF 

  Hilbert Eliasson PRO-Malmön 

  Tyronne Anneflod PRO-Smögen 

  Kersti Nilsson PRO-Kungshamn 

 

 
 

KPR-Frågor/fundering: 
   

1. Antal avlastningsplatser vid Sjukhem Hunnebostrand före/efter ombyggnad? 

 

 

2. Finns det avlastningsplatser på andra platser i kommunen? 

 

 

3. Vad blev Statsbidraget i år och hur planeras det för sitt användande?  

 

 

4. Hur blir det med Äldreomsorgslyftet i år ? 

 



 

5. Kommunikation med Soten Rundan för pensionärer hur ser den ut idag och finns det 

möjlighet till en utökning? 

 

 

 

6. Avvikelserapporteringen för 2022 innebar ca: 1052 styck. Dokumenterade och 

planerade insatser/åtgärder och minimering? 

 

 

7. Efter kännedom om mycket stora problem med rekrytering till Omsorgen, hur planeras 

fortsättningen och hur ser analysen ut? 

 

 

8. Trafikfråga från PRO Sotenäs. Frågan gäller kommunens syn och policy för gående 

och transporter på kommunens trottoarer samt gång och cykelbanor. Skyltar, 

markeringar, information m.m.? 

 

 

9. Gällande tillgänglighet med buss till/från Malmön på lördag och söndagar. Det svar 

som lämnats i föregående sammanträdesprotokoll dat. 2023-03-16 KPR § 8 pkt.5 

stämmer ej enligt boende som försökt att beställa resa. Det svar som lämnades var att 

denna funktion inte finns. Vi ber därför om en rättelse eller ett förtydligande i frågan. 

 

 

10. Genomgång och uppföljning av föregående protokoll. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kungshamn 2023-04 -20 

 

 
 

Jan Åsberg på uppdrag av KPR-ledamöterna. 


